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دیدگــــــاه

تیم ملی فوتبال برای حضور در جام جهانی ظاهرا 
برنامه ای ندارد! جالب اینجاست که لغو بازی با اروگوئه 
را گردن مربی می اندازند، مشخص نیست در فدراسیون 
فوتبال چه می گذرد؟ اکنون که در جام جهانی حضور 
داریم باید تدارکات خوبی برای تیم ملی فراهم  کنند تا 
برای نخستین بار طلسم شکنی شود و تیم ملی بتواند 
شانس صعود از گروهش را داشته باشد. البته من فکر 
می کنم صعود با این شرایط به دوردوم جام جهانی تصوری 
اشتباه است. به طور مثال ۴۳ سال است در آسیا قهرمان 
نشده ایم و جام جهانی رفتن با این بازیکنان که هنر نیست. 
متاسفانه فوتبال ایران ضعیف و بیمار شده؛ اگر لژیونرها 
نباشند خیلی سخت است که از دل لیگ بازیکنان خوبی 
انتخاب شوند. بازیکنان لژیونر نبودند؛ نمی توانستیم 
جام جهانی برویم.  از ماجدی باید پرسید چرا بازی 
تدارکاتی برای تیم ملی نیست. البته اسکوچیچ هم مقصر 
است و باید از مسئولان برای نبود بازی تدارکاتی دلیل 
بخواهد که چطور سایر کشورهای آسیایی بازی تدارکاتی 
با تیم های خوب برگزار می کنند، اما این شرایط برای ما 
مهیا نیست. اکنون خیلی ها می گویند اروگوئه یک دیدار 
خوب برای ملی پوشان بود، اما باید بگویم بازی با آنها چه 
به درد ما می خورد؟ ایران باید با کشورهایی بازی کند که 
سبک آنها شبیه انگلیس و آمریکا باشد. مانند سوئیس، 
ولز، دانمارک که نزدیک فوتبال این کشورها هستند.  ما با 
کارلوس کی روش نتوانستیم از مرحله گروهی عبور کنیم 
اما دراگان اسکوچیچ انگیزه و علاقه خوبی برای صعود 
با تیم ملی ایران دارد. این نکته هم قابل توجه است که 
تعدادی از لژیونرهای ما احتمالا آخرین حضور خود را در 
جام جهانی را تجربه خواهند کرد و برای شان بهتر است 
که در همین دوره نتیجه  خوب بگیرند. اگر ایران در این 
دوره موفق به صعود نشود، سن ستارگان بالا می رود و از 
دور خارج می شوند. نباید بازی های تدارکاتی با تیم های 
ضعیف مثل عمان یا کشورهایی داشته باشیم که در 
جام جهانی نیستند. ما نیاز به بازی با تیم های اروپایی و 
آمریکایی داریم تا بتوانیم با رقبایی در سطح انگلیس و 

آمریکا روبه رو شویم. 

ناصرابراهیمی
 کارشناس فوتبال   

 

 صفی ا... فغانپور در مورد پایان فعالیت خود در دپارتمان حقوقی 
فدراسیون فوتبال اظهارداشت: وقتی از سرپرست و دبیرکل 
فدراسیون فوتبال انتقاد می کنم، باید این انتظار را داشته باشم 
که آنها بخواهند با من قطع همکاری کنند. همه اهالی فوتبال 
شنیدند میرشاد ماجدی در برنامه تلویزیونی گفت اگر بخواهم 
جایی بروم باید از فغانپور اجازه بگیرم؟ در پاسخ به او می گویم نباید 
از من اجازه بگیری، اما اهالی فوتبال توقع دارند وقتی می خواهی 
به عنوان سرپرست فدراسیون به مسافرت بروی از قبل همه 

مسائل هماهنگ شده باشد نه اینکه در شرایط سخت فدراسیون 
همراه با دبیرکل، فدراسیون را ترک کنید و مسافرت تان هم هیچ 
نتیجه ای دربر نداشته باشد. وی افزود: هزینه پرواز و اقامت ماجدی 
و کامرانی فر به ترکیه از جیب چه کسی تامین شد؟ در این شرایط 
چرا نباید کسی از شما بپرسد به کجا می روید؟ این انتقاد را نسبت 
به ماجدی داشتم و همچنان اعتقاد دارم بدون برنامه ریزی درست 
فدراسیون فوتبال را پیش می برند.  سرپرست سابق دپارتمان 
حقوقی فوتبال عنوان کرد: بارها و بارها در طول مدت فعالیت خود 

در فدراسیون فوتبال موارد مختلف را به ماجدی و کامرانی فر تذکر 
دادم اما از این تذکرات و صحبت های من خسته شدند. شاید دلشان 
نمی خواست کارها در فدراسیون درست پیش برود. به همین دلیل 
با خودشان گفتند بهتر است قطع همکاری کنیم. من هم این 
موضوع را پذیرفتم زیرا وقتی چنین نابسامانی هایی وجود دارد 
و نمی خواهند کاری درست پیش برود، همکاری کردن برای من 
وجاهت ندارد.  فغانپور تصریح کرد: از همان روز اولی که انتقادات 
خود را مطرح کردم، داخل فدراسیون بودم و کنار نبودم. خیلی از 
اهالی فوتبال هم به من زنگ زده و گفتند حرفت درست است. آنها 
هم گفتند چرا باید سرپرست و دبیرکل فدراسیون با هم به یک سفر 
بروند؟ سوال من این است تاکنون سابقه داشته رئیس فدراسیون 
برای همراهی تیم ملی در یک بازی تدارکاتی این همه تلاش کند. 

صفی ا... فغانپور: 
»ماجدی« و »کامرانی فر« از تذکراتم خسته شدند

پرسپولیس در این فصل با مشکلاتی 
مواجه بود که مانع قهرمانی این تیم شد. 
بهزاد داداش زاده پیشکسوت تیم فوتبال 

پرسپولیس در این خصوص صحبت کرد. 
فصل  این  مشکلات  مورد  در   

پرسپولیس چه نظری دارید؟
 مشکل مالی وقتی مشخص می شود که 
بازیکن بگیرند و فصل جدید شروع شود، 
بعداز آن مشکلات از راه می رسند. باید شفاف 
همه مشکلات و موارد را به هواداران بگویند. 
مدیرعامل باشگاه استقلال پولی که در این 
باشگاه وجود دارد را کاملا شفاف گفت که ۵۰۰ 

میلیارد در باشگاه است و مشکلات حل شد. 
 تیم گل محمدی نیاز به تقویت دارد! 
پرسپولیس برای فصل آتی ۵ - ۶ بازیکن 
باید  که  می خواهد  بالا  سطح  در  قوی 
دروازه بان، مدافع وسط و راست، هافبک 
طراح و بازیساز جذب شوند. تا روزی که 
بازیکن در تمرین نیاید، نمی شود گفت که 
بازیکنی جذب شده است. اگر گل محمدی 
می خواهد بماند باید خواسته هایش برآورده 
شود؛ در غیر اینصورت او برود، بهتر است. اگر 
یحیی قهرمانی نیاورد، قراردادش را ببخشد و 

ضرر و زیان پرسپولیس را بدهد. 
  درباره وضعیت تیم ملی فوتبال چه 

نظری دارید؟
 هر روز برای تیم ملی اتفاقات ناگواری 
درست می شود. هنوز نفهمیدیم که تیم ملی 
هدفش از حضور در جام جهانی چیست؟ با 
این روش که مسئولان پیش گرفته اند، صعود 
نخواهیم کرد. الان همه به فکر این هستند که 
۵۰۰ میلیارد تومانی که قرار است به حساب 
فدراسیون واریز شود، بین چه کسانی تقسیم 
خواهد شد. کسی نیست که به فوتبال کمک 
کند. در مورد تیم ملی فوتبال همه چیز را 
همه می دانند و همه چیز عیان است. تیم 
امید شرایط خوبی ندارد و این باید درسی 
بزرگی برای تیم ملی بزرگسالان باشد. تیم 
امید که یک بازی تدارکاتی خوب نداشت به 
ترکمنستانی که به اندازه تیم دسته اول ایران 

هزینه می کند، می بازد. 

گفـــتوگـــو

  صحبت های سلیمی 
 تشویق به شورش است

فارس: علی مرادی در خصوص برکناری 
وزنه برداران  اخراج  و  تیم ملی  سرمربی 
اظهارداشت: بحث اخراج شدن را من از 
شما می شنوم اردوهای تیم ملی خانه خود 
ورزشکاران است. اصلا بحث اخراج مطرح 
نبوده است. سرمربی تیم ملی چند وقتی بود 
که در مورد شرایط نامناسب اردو صحبت هایی 
را مطرح می کرد و ما هم سعی کردیم 
اصلاح کنیم و در مورد برخی وزنه برداران 
هم مسائل فنی را می گفت. آنطور که خود 
برخواه می گفت او با ملی پوشان صحبت 
کرده که بمانند اما ظاهرا حرف او را هم گوش 
نکرده اند اما به هر حال سرمربی تیم ملی یک 
قداستی دارد و چون بچه ها حرف او را هم 
گوش نمی کردند چون نمی خواستیم حرمت 
او خدشه دار شود از او تشکر کردیم و قطع 
همکاری انجام شد. وی در مورد اینکه این آیا 
تشکر بود یا اخراج، گفت: اینطور نیست بلکه 
دوستانه جدا شدیم و از او ممنون هستیم طی 
سنوات گذشته زحمت زیادی کشید. رئیس 
فدراسیون وزنه برداری در مورد اینکه بهداد 
سلیمی گفته است جامعه وزنه برداری شما 
را نمی خواهد و آیا حاضرید کنار بروید، ادامه 
داد: ما باید به مجمع احترام بگذاریم، چون 
تصمیم گیرنده مجمع است. این صحبت ها 
سلیمی یک نوع تشویق به شورش است. مگر 
در کشور مشکل معیشتی وجود ندارد؛ اما 

مردم با صبوری تحمل می کنند. 

خارجازمستطیلسبز

 بهزاد داداش زاده: 
اگر »یحیی«

 قهرمانی نیاورد، 
قراردادش را ببخشد

خــــبر
  محرومیت تعلیقی

 گل محمدی فعال شد
با اعلام کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
محرومیت تعلیقی یحیی گل محمدی فعال 
شد. براساس اعلام کمیته انضباطی به دلیل 
تخلف یحیی گل محمدی، در بازی دو تیم 
ذوب آهن و پرسپولیس از سری رقابت های 
در هفته 2۶ مبنی بر ورود به زمین بعد از پایان 
مسابقه و رفتار غیرورزشی در قبال داور که 
منتهی به تحریک تماشاگران شد، سرمربی 
تیم پرسپولیس به پرداخت ۳۰۰ میلیون ریال 
جریمه نقدی محکوم شد و در صورت قطعیت 
دو جلسه محرومیت تعلیقی وی نیز به اجرا 
درخواهد آمد. همچنین باشگاه پرسپولیس 
به خاطر توهین از سوی تماشاگرانش به داور 
مسابقه باید 2۰۰ میلیون ریال جریمه نقدی 
پرداخت کند. در دیدار دو تیم سپاهان اصفهان 
و استقلال تهران در هفته 2۵ لیگ برتر نیز از 
سوی تماشاگران تیم سپاهان تخلفاتی مبنی 
بر پرتاب موادمحترقه به داخل زمین صورت 
گرفت که تیم سپاهان به پرداخت ۳۰۰ میلیون 
ریال جریمه نقدی محکوم شد. تیم استقلال 
تهران نیز به خاطر فحاشی تماشاگرانش به 
بازیکن تیم مقابل باید 2۰۰ میلیون ریال 

جریمه نقدی پرداخت کند. 

از حمایت وزیر ورزش تا شایعه اختلاف با »آجورلو« 

استقلال؛ شعبه 2 »پاس«

 تسنیم: با اینکه مسئولان باشگاه نفت مسجدسلیمان 
تمایل به حفظ سرمربی خود دارند، هنوز تکلیف باشگاه و 
نیمکت نفت مشخص نیست. نفت مسجدسلیمان در طول 
فصل گذشته لیگ برتر فوتبال، خطر سقوط به لیگ دسته اول 
را احساس می کرد و تنها به دلیل نتایج ضعیف شهرخودرو و 
فجرسپاسی شیراز توانست در لیگ برتر باقی بماند. نفتی ها 
دوران پیش فصل لیگ بیست ویکم را خیلی دیر آغاز کردند و 
این موضوع، یکی از دلایل عملکرد ضعیف آنها در سال گذشته 
بود. با این حال به نظر می رسد همین شروع دیرهنگام در فصل 
آینده لیگ برتر نیز برای نفت MIS رقم بخورد. قرار است در 
روزهای آینده، نشستی میان مدیران مناطق نفت خیز جنوب 
برگزار شود تا آنها وضعیت تیم نفت را مشخص کنند. اعضای 
هیات مدیره نفت مسجدسلیمان نیز منتظر برگزاری این جلسه 
هستند تا در صورت تداوم همکاری آنها با این باشگاه، درباره 
سرمربی و مدیرعامل نفت تصمیم گیری کنند. مدیران نفت 
مسجدسلیمان تمایل دارند به همکاری خود با رضا مهاجری 

ادامه دهند.
 

فارس: حسن رنگرز مدیر کل ورزش و جوانان مازندران 
درمورد اینکه آیا می تواند به هواداران نساجی قول بدهد 
سال آینده این تیم در ورزشگاه وطنی میزبان بازی های 
خود باشد، گفت: برای اولین بار در ورزش مازندران یکی از 
تیم های ریشه دار و پرافتخار ما توانست قهرمان جام حذفی 
شود و افتخار بزرگی را رقم بزند. عزم و اراده مجموعه استان 
تامین، ایجاد، بهسازی و استانداردسازی زیرساخت موجود 
یعنی استادیوم شهیدوطنی است. در این مسیر حضور محترم 
ریاست جمهور، رئیسی را داشتیم. قول مساعد و تایید او برای 
تکمیل ورزشگاه ظرف مدتی چهارماهه را داشتیم. بعداز آن هم 
سجادی، وزیر ورزش و جوانان و حسینی پور، استاندار مازندران 
به صورت هفتگی مجموعه عملیات را پیگیری می کنند. وی 
ادامه داد: کار در سه شیفت در حال انجام است و عملیات 
تکمیل استادیوم در جبهه های مختلف در حال پیگیری است. 
اولویت ما و انتظار مسئولان از مجموعه ورزش این است که 
بتوانیم در میانه مرداد که شروع فصل جدید لیگ برتر است، 
 باشگاه نساجی بتواند در استادیوم خانگی اش بازی هایش را

 انجام بدهد. 

فوتبــــالداخلی

مهاجم مصری سرخپوشان مرسی ساید برنامه اش برای 
آینده حرفه ای ای تغییر کرده است. محمد صلاح که دوست 
دارد تا آخرین روز دوران حرفه ای اش در لیورپول بماند اما 
این موضوع به نظر مدیران باشگاه هم بستگی دارد، به نظر 
می رسد موضعش حالا تغییر کرده است. مهاجم مصری 
سرخپوشان مرسی ساید به دوستانش گفته که تصمیمش 
در خصوص تمدید قرارداد با لیورپول تغییر کرده و تمایلی به 
امضای قرارداد جدید با این باشگاه ندارد. طبق این گزارش؛ 
صلاح 29 ساله می خواهد سال پایانی قراردادش را در 
لیورپول بماند و سپس تابستان آینده به عنوان بازیکن آزاد 
راهی بارسلونا شود. پیش از این برخی رسانه های انگلیسی 
خبر داده بودند که صلاح در صورت ترک لیورپول قصد 
دارد در همان لیگ برتر انگلیس به فوتبالش ادامه دهد. او 
اما پیش از این گفته بود که نمی تواند تصور کند که روزی 
مقابل لیورپول بازی کند و حتی فکرکردن به این موضوع 
او را ناراحت می کند. مهاجم پیشین تیم های چلسی، 
فیورنتینا و رُم که از سال 2۰17 در عضویت باشگاه لیورپول 
است، تاکنون در 2۵۴ بازی برای این تیم به میدان رفته و 
آمار 1۵۶ گل زده و ۶۳ پاس گل را از خود برجای گذاشته 
است. او تاکنون به لیورپول برای کسب ۶ جام مختلف کمک 

کرده است.

بیــنالمــلل

      ظرفیت   
یک هوادار فوتبال امارات به مدیران باشگاه 
اتحادکلباء پیشنهاد  داد: پس از عقد قرارداد با فرهاد 
مجیدی شاهد واکنش های خارق العاده و عالی بودیم. 
مدیریت باید از این ظرفیت مجیدی استفاده کند. 

  بازتاب  
نشریه »استاد الدوحه« قطر بازگشت دروازه بان 
تیم ملی ایران به پرسپولیس را بازتاب داد. این رسانه 
قطری نوشت: علیرضا بیرانوند دروازه بان ایرانی به 

باشگاه سابقش پرسپولیس برگشت.

                      بازی 150   
 دیدار تیم های کرواسی و فرانسه، بازی شماره 
150 لوکامودریچ با پیراهن تیم ملی کرواسی بود. 
قبل از بازی از مرد سال فوتبال جهان در سال 2018 

تقدیر شد.  

ت
شــ

سنو
عک

 مرتضی کرمانی مقدم: 
ایران با 3 شکست از جام جهانی برمی گردد! 

 آرمان ملی: تیم استقلال در حالی موفق به قهرمانی در 
لیگ برتر شد که رئیس کمیته بازاریابی سازمان لیگ از حمایت 
وزیر ورزش وجوانان از این تیم خبر داد. البته به نظر می رسد 
تغییرات استقلال به گونه ای است که شاهد ظهور باشگاه »پاس« 

دیگری هستیم. 
  حمایت

رئیس کمیته بازاریابی سازمان لیگ فوتبال حمایت های 
پشت پرده از باشگاه استقلال در خصوص تبلیغات محیطی را 
تایید کرد. صادق درودگر، رئیس کمیته بازاریابی سازمان لیگ 
فوتبال درباره بدهی باشگاه استقلال به سازمان لیگ در خصوص 
تبلیغات محیطی گفت: باشگاه استقلال فقط در سه مسابقه 
سهم سازمان لیگ را پرداخت کرده و به ما بدهکار است. ما تا 
به حال به خاطر هواداران استقلال به آنها فشار نیاوردیم، اما حالا 
که لیگ تمام شده باید بدهی شان را پرداخت کنند. »باشگاه 
خبرنگاران« در ادامه نوشت: درودگر در پاسخ به این سوال که 
به خاطر هواداران استقلال کوتاه آمدند یا وزیر ورزش وجوانان 
پشت این باشگاه بوده که سازمان لیگ نتوانسته بدهی اش را 
بگیرد؛ گفت: بله، حتی بالاتر از وزیرورزش از باشگاه استقلال 

حمایت کردند و این مسائل وجود دارد. 
  اختلاف؟

تیم فوتبال استقلال تهران در آخرین بازی خود در رقابت های 
لیگ برتر برابر نفت مسجدسلیمان با تساوی بدون گل متوقف 
شد. آبی های پایتخت در پایان این مسابقه و در غیاب وزیر 
ورزش وجوانان جام قهرمانی را بالای سر بردند بعداز این دیدار 
شایعه اختلاف وزیرورزش و مدیرعامل استقلال مطرح شد. 
حمید سجادی، وزیر ورزش وجوانان بعداز جلسه هیات دولت 
درباره اقدامات حقوقی برای بازی لغو شده تیم ملی فوتبال 

کشورمان با کانادا اظهارکرد: ما ستادی تشکل دادیم و با اعضا و 
نمایندگان دستگاه های مرتبط مشورت های لازم را انجام دادیم، 
همچنین تصمیمات و مکاتباتی را با توجه به ظرفیت های وزارت 
امورخارجه برای فدراسیون کانادا ارسال کردیم که منتظر پاسخ 
فدراسیون فوتبال این کشور هستیم. لازم است اعلام کنم من 
برای یک ماموریتی به قطر خواهم رفت و در کنار آن به تیم ملی 
هم سر خواهم زد. بعداز لغو بازی دوستانه تیم ملی فوتبال 
کشورمان برابر کانادا ملی پوشان ایران قرار است برای آماده سازی 
خود جهت شرکت در مسابقات جام جهانی 2۰22 قطر قرار است 
سفری به دوحه داشته تا در آنجا چند بازی دوستانه انجام دهند. 
اینکه می گویند بنده با مدیرعامل باشگاه استقلال اختلاف دارم 
به هیچ عنوان درست نیست، من اگر فرصت کنم همه مسابقات 
را تماشا خواهم کرد، زیرا همه تیم ها مورد حمایت من هستند. 
مخصوصا استقلال و پرسپولیس که هر 2 مورد حمایت وزارت 

ورزش وجوانان قرار دارند. 
  به دنبال مربی 

در روزهای گذشته بحث حضور نکونام در استقلال مطرح شد. 
استقلال در حالی مذاکراتش را با جواد نکونام دنبال می کند که 
هنوز با سرمربی فصل گذشته فولاد برای عقد قرارداد به توافق 
نهایی دست پیدا نکرده است. نکونام بعداز اتمام فصل برای 
استراحت راهی امارات شد و قرار است هفته آینده به تهران 
برگردد. او از شرایطش در فولاد از جمله پرداختی های منظم 
باشگاه، حضور این تیم در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
آسیا و... راضی است، با وجود این، مسئولان استقلال سعی در 

متقاعدکردن نکونام دارند. 
  گزینه شایسته؟!

پیروز قربانی در مورد شرایط استقلال پس از فرهاد مجیدی 

بیان کرد: در تمام دنیا سرمربیان به پیشنهاد بهتر پاسخ مثبت 
می دهند و این مدیران استقلال هستند که باید شایسته ترین 
گزینه را برای فصل بعد انتخاب کنند. هر فردی که سرمربی شود 
بدون شک تفکر جدیدی دارد و فراموش نکنیم با جدایی سرمربی 
قبلی ثبات تیم فصل قبل از دست رفته است. مربی جدید با 
ایده هایی که مدنظر خواهد داشت بازیکنانش را انتخاب می کند 
و احتمال دارد برخی بازیکنان فصل قبل جایی در تفکرات وی 
نداشته باشند. بنابراین تغییرات آغاز می شود و اگر حساب 
شده و کاملا متفکرانه باشد بدون شک تیم باردیگر در کورس 
قهرمانی خواهد بود و از عنوان فصل قبل خود دفاع می کند. 
نگه داشتن تیمی که قهرمانی را تجربه کرده در همان فرم 
آسان نیست و عزم تمامی ها کادر مدیریتی، مربیان، بازیکنان و 
حتی تدارکات را می طلبد. قربانی در واکنش به این موضوع که 
آندره آ استراماچونی اعلام کرده پیشنهادی به وی ارائه نشده اما 
برخی منابع خبری شروط این مربی ایتالیایی را برای بازگشت 
به استقلال را مطرح کرده اند، تصریح کرد: حضور در استقلال 
آن قدر جذابیت به همراه دارد که اگر به هر مربی بفرما زده شود 
بلافاصله پای میز مذاکره می نشیند. دلیل آن هم نام بزرگ این 
باشگاه به خاطر میلیون ها هوادارش بوده که نشأت گرفته از 
قهرمانی های فراوان این تیم در 7۰ سال اخیر است. از نظر من 
مدیریت باشگاه استقلال تصمیم خود را گرفته و در حال سبک 
و سنگین کردن تمامی جوانب آن است تا سرمربی جدید تیمش 
را اعلام کند. امیدوارم تصمیم عاقلانه ای گرفته شده باشد. از 
سویی دیگر باید به این مساله اشاره کنم که باشگاه استقلال 
شبیه »پاس« قدیم شده و شعبه دیگری از باشگاه قدیمی 
است که از بین نرفت. مدیر استقلالی اصیل در این تیم دیده 
نمی شود. پیشکسوت تیم استقلال با اشاره به اینکه آبی پوشان 
رقبای جدی در لیگ برتر دارند، عنوان کرد: قطعا تیم هایی چون 
سپاهان و پرسپولیس به همراه چند باشگاه دیگر تلاش می کنند 
تا فصل آینده در کورس باشند. استقلال باید برنامه های خود 
را بدون از دست دادن زمان و با دقت در مرحله اجرا قرار دهد 
تا بتواند به سوی قهرمانی گام بردارد. فراموش نکنیم کیفیت 
لیگ برتر هر فصل افت بیشتری می کند و این موضوع به سود 
تیمی است که بتواند بازی های برتری ارائه کند. در فوتبال پایه 
به شدت دچار افت شده ایم و باید بازنگری اساسی صورت گیرد. 
چند سالی می شود شاهد ظهور بازیکنی که بتواند با حضورش 
در زمین سرنوشت مسابقه را به سود تیمش تغییر دهد نیستیم. 
مشکل فقدان استعداد فوتبالی نیست بلکه نمی توانیم بازیکنانی 
بسازیم که با توانایی های خود باعث رونق سطح اول فوتبال 
باشگاهی ایران شوند. قربانی خاطرنشان کرد: ایرادها و نواقص 
عمده ای در فوتبال پایه وجود دارد که شاهد تبلور استعدادها 
نیستیم و بازیکنانی شاخص برای نمونه نمی توانیم معرفی 
کنیم. کیفیت نسلی که در این سال ها ساخته شده از لحاظ 
انفرادی افت فراوانی کرده و کاملا مشخص است این ایراد به 

فرصت ندادن به تمامی استعدادها، مربیان و... برمی گردد. 

 فوتبال ایران ضعیف شده! 

کارشناس فوتبال کشورمان می گوید: با شرایط فعلی و 
وجودنداشتن برنامه ریزی مناسب برای تیم ملی ایران، این تیم با ۳ 

شکست یا کسب یک امتیاز از جام جهانی باز می گردد.
 شرایط تیم ملی 

مرتضی کرمانی مقدم درباره شرایط آماده سازی تیم ملی ایران 
و نامشخص بودن برنامه بازی های تدارکاتی ایران اظهارکرد: 
بازی های آماده سازی بسیار مهم است. کره جنوبی و ژاپن با برزیل 
بازی  می کنند. هر چقدر هم تیم ما خوب باشد ولی موقعی که 
جلوی تیم های بزرگ بازی نکنید، مشخص است که در جام جهانی 
کم می آورید. ممکن است بازیکنان ما بدون کسب تجربه در 
بازی های بزرگ بترسند. وقتی تیم ملی مقابل کانادا و تیم های 
حاضر در جام جهانی بازی کند، این استرس و ترس از بین می رود 

و اعتمادبه نفس بازیکنان ما بالاتر می رود.
 نتایج 

او با بیان اینکه تیم ملی با این شرایط با ۳ شکست از جام جهانی 
بازمی گردد، افزود: شاید هم در نهایت یک امتیاز بگیریم و بیاییم. 
این آماده سازی در حد و اندازه تیم ملی نیست و کمکی به ایران 
نمی کند و باید در روزهای آینده به فکر بازی دوستانه باشیم. این 
بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال ایران درباره اهمیت شناخت مربی 
تیم ملی از عملکرد و رفتار بازیکنانش در دیدارهای مهم تصریح 

کرد: درست است که مربی تیم ملی ما مدت هاست که در ایران 
کار می کند و بازیکنان را می شناسد اما اگر بازی دوستانه نداشته 
باشیم، »اسکو« نمی تواند بازیکنانش را محک بزند و آنالیز دقیقی 

از ملی پوشان داشته باشد. این شرایط کمکی به ما نمی کند.
 بازی با اروگوئه 

کرمانی مقدم درباره لغو بازی دوستانه ایران 
و اروگوئه با تصمیم اسکوچیچ به اینکه طی 

مسافتی در حدود ۳۰ ساعت برای یک 
بازی منطقی نیست، ادامه داد: این 
سلیقه مربی است و از همه مهم تر هم 
سلامت بازیکنان است. خودم هم به 
یاد دارم که برای بازی با الجزایر 19 
ساعت در راه بودیم و وقتی به بازی 

رسیدیم، کاملا خسته بودیم 
و فقط دفاع کردیم و 

مسافت  باختیم. 
زیاد تیم را اذیت 
مگر  می کند. 
تیم ملی  اینکه 
روز  چندین 

زودتر برود و استراحت کند. این همه تیم با ما بازی نکردند، یکبار 
هم ما نرویم )می خندد(. این مساله را باید به سرمربی تیم ملی 
بسپاریم و احترام بگذاریم. من حق را به سرمربی می دهم. این 
مربی فوتبال، درباره خط زدن بازیکنان استقلال از تیم ملی و در 
ادامه بازگشت آنها به تیم ملی که با اعتراض افشین پیروانی هم 
همراه بود، گفت: به هرحال استقلال هم عذرخواهی کرده بود و 
تیم ملی هم مال مملکت خودمان است و باید دست به دست هم 

دهیم و به سرمربی کمک کنیم.
 اعتراض »اسکو« 

او با اشاره به اینکه »اسکوچیچ« حق دارد به این شرایط اعتراض 
کند، بیان داشت: سرمربی تیم ملی می تواند اعتراض و بحث 
کند. باید همه چیز آماده و فراهم باشد. با این برنامه ریزی 
به سرمربی خودمان بهانه می دهیم که در جام جهانی 
ناکامی ها را به گردن فدراسیون بیندازد. اسکوچیچ 
می تواند اعتراض کند. او هم دنبال موفقیت برای 
خودش و تیم ملی است تا افتخاری کسب کند اما این 
شرایط تعریفی ندارد. این کارشناس فوتبال در واکنش 
به اینکه اسکوچیچ بعداز لغو بازی با کانادا اعتراضی 
اینستاگرامی داشت و قول برگزاری نشست 
خبری را دارد اما سپس کوتاه آمد، افزود: 
شاید به او گفتند ننشین و بایست! 
منظورم این است که شاید او 
را راضی کرده اند. به هرحال او 

برای کارش کوتاه آمده است.


